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Betreft: Vergunningsverlening uitbreiding veehouderijen tot nieuwe Brabants 
afwegingskader (of ander nieuw beleid) na bekendmaking resultaten VGO-onderzoek 
(Veehouderij en Gezondheid Omwonenden) 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Op 7 juli verscheen het onderzoek Veehouderij en Gezondheid Omwonenden. Op diezelfde 
dag kondigde de fractie van GroenLinks mondelingen vragen aan die we aan uw College 
hebben gesteld tijdens de Statenvergadering van 15 juli ’16. 

We mochten vernemen dat er mogelijk een Brabants afwegingskader komt vanaf 2017. 

Tussen het verschijnen van het onderzoek en de inwerkingtreding van het afwegingskader 
(of ander nieuw/aanvullend beleid en aanzien van humane gezondheid) worden er 
doorlopend vergunningen en ontheffingen verleend door gemeenten en provincie ten 
aanzien van verdere uitbreidingen van veehouderij. 

En dat zijn geen kleine uitbreidingen. Denk aan twee nieuwe stallen met 2700 + 1500 geiten 
in Bakel, vele duizenden extra varkens in Liessel binnen 500 meter van woningen. En nog 
veel meer uitbreidingen in reeds met vee overbelaste gebieden, daar waar bewoners veel 
zorgen hebben over de effecten op de gezondheid van kinderen, volwassen en ouderen. 

Daarom hebben we in navulling op onze mondelinge vragen d.d. 7 juli en de uitwisseling 
tussen PS en GS op 15 juli de volgende schriftelijke vragen: 

1) Deelt GS onze mening dat de negatieve gezondheidseffecten aangetoond vanuit het 
VGO-onderzoek legitimeren om per direct actie te ondernemen ten aanzien van 
uitbreidingen van intensieve veehouderij? Zo nee, waarom niet? 

2) Welke instrumenten heeft de provincie om vergunningen vanuit bescherming van de 
volksgezondheid te weigeren?  

3) In hoeverre is GS bereid deze instrumenten per direct in te zetten, en waarom wel of 
niet? 

4) Bij een besluit om geen bestuurlijke instrumenten in te zetten ten aanzien van 
nieuwe vergunningen/ontheffingen, die leiden tot uitbreiding of verdere 
intensivering van de veehouderij in Brabant, tot inwerkingtreding van het 
afwegingskader (of ander gezondheid inclusief beleid) in 2017, wat is dan als 
provinciaal bestuur uw boodschap richting omwonenden van veebelaste gebieden 
die (in de ogen van GroenLinks terecht) ongerust zijn na lezing van het VGO-rapport 
en zich geconfronteerd zien met uitbreiding(en) van stallen in hun leefomgeving? 

 

Namens GroenLinks,  
 
Hagar Roijackers  


